
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 23
Slavonín

Č. 4 / 2023 11. 04. 2023 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ivo Háger, Mgr. Helena Macháčková DiS, Bohuslava Šimoníková, Marie Fišrová, Emilie
Lošťáková, Radek Šilbert, Mgr. et Bc. Šárka Hošková

Omluveni: Mgr. Jiří Škarabela, MUDr. Kristian Holibka

Hosté: zástupce MPO, předsedkyně Klubu seniorů Slavonín p. Dvořáčková, náměstek primátora
ing. Bačák

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Předseda komise zahájil jednání KMČ Slavonín. Schůze je usnášení schopná, přítomno je 7 z 9 členů. Zápis z
minulé a dnešní program byl schválen všemi přítomnými členy komise. Ověřovatelem byl určen R. Šilbert. 

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Zástupce MPO informoval o plnění požadavku KMČ na měření rychlosti v úseku ulice Kyselovská, která je v
zóně 30 km/h. Dále členka komise E.Lošťáková informovala o krádežích vloupáním do objektů na ul. Durychova
a požádala, aby hlídky MPO zajížděly do postranních ulic, které jsou více exponované pro takové
události. Komise zároveň vydává upozornění občanům na tyto události a vyzývá, aby případně napomohli
přivoláním hlídek městské nebo státní policie v případě podezřelého chování a jevy v okolních nemovitostech.

3 Vystoupení hostů
Předsedkyně Klubu seniorů Slavonín přednesla žádost o finanční dotaci na činnost klubu. Zároveň informovala
o aktivitách klubu a účasti na jednotlivých akcí. Případnou dotaci by využili pro financování dopravy na
autokarový výlet, či nákup topiva.Komise schválila příspěvek z provozních výdajů ve výši 5.000,- Kč.Hlasování:
pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Stanovení dopravního značení na ul. Jižní (u ZŠ) a křižovatky ul. Jižní, Machátova. - Před uzavřením
Měření rychlosti na ul. Kyselovská a Jižní. - Před uzavřením
Podněty k nedostatečné vybavenosti na ul. Požárníků (veřejné osvětlení) - Předáno
Podněty k nedostatečné vybavenosti na ul. Požárníků (veřejný rozhlas) - V realizaci
Podněty k nedostatečné vybavenosti na ul. Požárníků (zničený travní porost) - V realizaci
Plodonosné stromy na ul. Kyselovská - V realizaci
Parkování cizích vozidel před garážemi - Před uzavřením
Starší požadavky
Zápis č. 11/2022 ze dne 06. 12. 2022: Stanovení dopravního značení na ul. Jižní (u ZŠ) - Před uzavřením
Zápis č. 11/2022 ze dne 06. 12. 2022: Protokoly o převzetí oprav/investic - Před uzavřením

4.1 Doplnění informací k řešeným podnětům
Ve věci doplnění veřejného osvětlení na ul. Požárníků byla ODÚR upřesněna lokace požadovaného.Ve věci
nedostupnosti hlášení veřejného rozhlasu na ul. Požárníků bude doinstalována další jednotka hlásiče.Ve věci
sousoší kalvárie na ul. Machátova podle rozpočtu kamenosochaře, který má komise k dispozici, by oprava
památky měla vyjít na 321 400 korun. Od společnosti v jejíž sousedství se nyní torzo nachází  existuje příslib
opravy torza soklu a bude nutné získat další prostředky. Důležité je dosáhnout zápisu vlastníka a zápisu jako
památka kulturního významu, aby bylo možné  jednat s Krajským úřadem o dotacích na rekonstrukci. Cestou by
mohla být i sbírka na transparentní účet pro další možné dárce na dobrou věc.Ve věci ucpaného melioračního



kanálu bylo zadáno odstranění bobří hráze, která je jeho příčinou. Bohužel se tím řeší důsledek. Příčinou je
výskyt bobra, který je ovšem chráněným živočichem a jeho likvidace není možná. 

5 Projednávané záležitosti

5.1 Proběhlé akce
25.3.2023 proběhlo úspěšné představení ochotnického divadla "Dobytí severního pólu", kterého se zúčastnilo
více jak 200 diváků. Komise děkuje za účast a zároveň zve na další představení, tentokrát souboru z Velké
Bystřice a to neděli 22. dubna 2023 v 18:30 hodin s názvem  "S HLAVOU V OBLACÍCH" opět v sokolovně FK
Slavonín.1.4.2023 proběhla akce Ukliďme Česko. V lokalitách Slavonína se zúčastnilo cca 35 občanů, z toho 5
členů komise. Předseda vyslovil poděkování všem, kteří i přes nepřízeň počasí věnovali svůj čas a své síly
odstranění mnoha pytlů odpadů z našeho okolí. Další vyhlášení den této celonárodní akce je plánován na říjen a
komise ho včas vyhlásí. 

5.2 Výstavba bytového domu na ul Kyselovská (vedle aut.zastávky směr centrum)
Komise obdržela zápis z jednání Komise pro architekturu, které se účastnil i předseda KMČ. Návrh domu byl
upraven snížením počtu bytových jednotek ze 14 na 10, ale není dořešena statická doprava, tak aby nebyla
vyvolána potřeba parkování na pozemcích mimo bytový dům. Příjezdová cesta k vedlejšímu objektu
soukromého vlastníka bude zajištěn a dle sdělení na jednání komise je s ním projednán.

5.3 Rozpočtové prostředky
Předseda komise seznámil členy s odeslanými dokumenty s požadavky na opravy místních komunikací a
estetizačních projektů pro rok 2023 a plánem provozních prostředků.

5.4 Zrušení poboček České pošty
Před jednáním KMČ proběhlo jednání všech předsedů KMČ k návrhu rušení poboček České pošty. Předsedové
seznámili vedení města s dostupnými fakty o využívání a dostupnosti dalších poboček. Vedení města se sejde
se zástupci pošty až následující den a všechny získané argumenty použije pro vyjednávání o dalším postupu
pro zachování dostupnosti služeb této organizace na území města. 

5.5 Výstavba chodníku na ul. Arbesova
Komise obdržela bližší informace o dlouho očekáváné výstavbě chodníku na ul. Arbesova:výstavba proběhne v
období duben až červenec 2023, zhotovitelem stavby je vybraná společnost MODOS. Dojde k napojení
stávajícího chodníku před domem č.o. 2 na živičný chodník podél ul. Brněnská. V místě před napojením bude
svah osazen zídkou z palisády. 

5.6 Výstavba bloku D na ul. Topolová
Komise z úřední desky zjistila, že žádný z odborů magistrátu nepodal do územního řízení návrh na současné
vybudování chodníku za nově budovaným blokem, jako propojení ul. Topolová a Požárníků /dnes pouze
vyšlapaná cesta/ jak v minulosti požadovala a k čemuž se i kladně písemně vyjádřil zhotovitel stavby. V
odvolacím řízení se pokusí tento požadavek podat jeden z dotčených spoluvlastníků sousedních pozemků. 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

8 Obecné informace
Jednání komise bylo ukončeno v 19.20 hodin. Další jednání KMČ 23 se uskuteční v plánovaném termínu v úterý
dne 9. května 2023 v 17:00 hodin v zasedací místnosti na ul. Kyselovská 74. Jednání komise je veřejné.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2023

Datum schválení zápisu: 14. 04. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ivo Háger



Zapsal/a:
Ivo Háger

Ověřil/a:
Radek Šilbert


